
Referat fra bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 4. september 2024 
 
Deltager: Vibeke, Lone, Karin og Pia 
Fraværende: Mette B., Mette H., Kaja 
 
 

 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Der var ikke noget til referatet.  
 
 
 

2. Arbejdsdag 15. september 
kl. 10-13 

I fællesskab blev der udarbejdet en liste 
over arbejdsopgaver.  
 
Listen bliver lagt ind på vores gruppe på 
Face Book og på opslagstavlen i ridehallen, 
så alle medlemmer, også de som ikke kan 
komme søndag den 15., kan deltage og 
bidrage. 
 

 
 
 
Pia 
 
 
 

3. Elevponyerne Vagtplanen er udarbejdet og tilgængelig 
for halvpartsryttere og Lone, Mette og 
Vibse. 

 
 
 
 

4. Gravning af grøfter, 
udligning af jordbunker, 
stabilgrus til løsdrifterne 

Det er besluttet, at Michael Baun skal 
ordne alle grøfterne og udligne 
jordbunkerne ved grøfterne. Der bliver 
også gravet en ny grøft fra 
sommerhusområdet og ned til de privates 
løsdrift for at fjerne vandet fra løsdriften 
og marken i den ene løsdrift og marken der 
ligger op til løsdriften. 
 
Mette bliver orienteret om, at vi fjerner 
hegnspæle i de privates løsdrift for at 
Michael lettere kan komme til grøften i 
løsdriften. 
 
Der er lavet en aftale med Rasmus Brinch 
om, at ligge stabilgrus foran alle løsdriftene 
og ligge sand ind i elevponyernes rundbuer 
for at sikre, at der ikke kan komme vand 
ind i rundbuerne. 
Rasmus sørger også for at udligne jorden i 
alle løsdriftene, så regnvandet ledes til 
grøften. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pia 
 
 

5. Henvendelse fra 
Kommunen om tilbud om 
ridning til børn og unge 

Klubben er blevet spurgt om vi kan 
undervise børn i ridning mod betaling.  
 
Lone har undersøgt sagen nærmere og der 
er kr. 25.000 til anvendelse i 2 år for børn 
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Næste møde den 9. oktober 2024 kl. 18:30-21:00 

og unge. Perioden er fra foråret 2025 og 
ca.3 måneder frem og igen i 2026. Pengene 
går til klubben. 
Der er et ønske om 1 dobbelt lektion om 
ugen med 3 elever.  
Vi vil spørge Elisabeth og Pia N. om det var 
noget for dem? 
 

 
 
 
 
 
Pia 

6. Renovering af staldens 
murværk 

Der er flere steder revner i murværket og 
der mangler murbrokker. Det kan til vinter 
give problemer, hvis at vand kan trænge 
ind i murene, som ved frost kan betyde at 
murene revner yderligere. 
 
Karin prøver igen at kontakte en murer for 
at få et overslag over hvad det koster at få 
bragt det i orden og vi tager en beslutning 
på næste møde. 
 

 
 
 
 
 
 
Karin 

7. Tilbud til undervisere om 
undervisning for at højne 
deres faglighed til gavn for 
de medlemmer som 
modtager undervisning. 

Vi besluttede, at videreføre en aftale om, 
at underviserne i klubben kan få 
undervisning af andre undervisere der 
kommer i klubben. 
 
Der er mulighed for at bruge 1600 kr. per 
år per underviser til denne undervisning 
ved Patricia eller Nathalie eller en anden 
ekstern underviser efter aftale med 
bestyrelsen. 
 

Karin melder ud i 
undervisergruppen 
på Messenger. 
 
 
 

8. Evt. Rengøringsartikler til arbejdsdag Pia 
 


